
IZVOD IZ ZAPISNIKA 
sa 13. sjednice Skupštine Međimurske županije, održane 13. srpnja 2023. godine, u Velikoj 

vijećnici Međimurske županije, R. Boškovića 2, s početkom u 9:00 sati 
 

Sjednicu je pozivom KLASA: 024-02/23-01/3, URBROJ:2109-02-23-01, od 7. srpnja 
2023. godine sazvao predsjednik Skupštine Međimurske županije, Dragutin Glavina.  

Sjednicu Skupštine otvorio je Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine i utvrdio da je 
na sjednici bilo nazočno 31 vijećnika.  

 
Sjednici su bili nazočni vijećnici: Ivica Baksa, Ivan Borović, Ksenija Blagus, Vladimir 

Čituš, Dejan Drabić, Dragutin Glavina, Stjepan Horvat, Željko Kofjač, Elvis Kralj, Ivan Kolmanić, 
Ljubomir Kolarek, Franjo Makovec, Zlatko Marciuš, Ivan Martan, Slađan Mihoci, Zdravko 
Mlinarić, Andreja Marić, Alojz Nestić, Dijana Novak, Mladen Novak (HNS), Mladen Novak, 
Željko Pavlic, Vladimir Peršić, Bojana Petrić, Ivica Požgaj, Nina Plaftak, Marija Prekupec, 
Bernarda Topolko, Boža Škvorc, Dražen Vidović i  Zoran Vidović. 

Na sjednici nisu bili nazočni vijećnici: Saša Horvat,  Nikola Hren, Igor Ivković, Goran 
Kozjak, Marina Gradišer, Mario Medved i Miljenko Zobić. 

Sjednici su bili nazočni i Matija Posavec, župan, Josip Grivec, zamjenik župana, 
Tamara Blagus, pročelnica Upravnog odjela za Skupštinu, opću upravu i pravne poslove, 
Petra Vadlja, pročelnica Službe za poslove župana, Anita Strniščak, pročelnica Upravnog 
odjela proračun i javnu nabavu, Lidija Farkaš, pomoćnica pročelnice Upravnog odjela za 
proračun i javnu nabavu, dr.sc. Anita Perešin, pročelnica Upravnog odjela za međunarodnu 
suradnju, upravljanje projektima i investicije, Nives Kolarić Strah, pročelnica Upravnog odjela 
za obrazovanje, kulturu i sport, Maja Odrčić – Mikulić, pročelnica Upravnog odjela za civilno 
društvo i ljudska prava, dr.sc. Sonja Tošić – Grlač, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i 
socijalnu skrb, Ana Varga, privremena pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
gradnju i zaštitu okoliša, Darko Radanović, privremeni pročelnik Upravnog odjela za 
gospodarstvo, poljoprivredu i turizam, Natalija Šoltić, unutarnji revizor, Mladen Ružman, 
direktor Piškornice, Ana Kralj, zamjenica ravnateljice JU REDEA, Igor Šegović, ravnatelj 
Županijske bolnice Čakovec, Sandra Novak, pomoćnica ravnatelja ŽBČ, Vladimira Križaj – 
Grabant, ravnateljica Zavoda za hitnu medicinu Međimurske  županije, Vlatka Pleh, 
ravnateljica Doma zdravlja Čakovec, Maša Hrustek Sobočan, ravnateljica Muzeja Međimurja 
Čakovec, Željko Medved, predsjednik Zajednice i udruga tehničke kulture Međimurske 
županije, dr.sc. Dijana Posavec, ravnateljica Centra ustanove dr. Rudolfa Steinera, Ivan 
Plačko, direktor TICM-a, Siniša Šalamon, direktor RCI-a Međimurje, Mirjana Pintar, 
ravnateljica Zavoda za prostorno uređenje Međimurske županije, Đurđica Hamer, 
ravnateljica ŽUC-a Međimurske županije te predstavnici medija. 

Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine dao je na prihvaćanje Izvod iz zapisnika sa 12. 
sjednice Skupštine Međimurske županije. 

Bez primjedbi, jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika prihvaćen je Izvod iz 
zapisnika sa 12. sjednice Skupštine Međimurske županije. 
 

Prema Poslovniku Skupštine vijećnici su održali aktualni sat. 

 



 Željko Pavlic, vijećnik rekao je da se sukladno Zakonu o cestama u državni proračun 
uplaćuje naknada po svakoj litri naplaćene trošarine na energente (benzini i ulja) i to 0,03 
eura na račun Hrvatskih autocesta i 0,11 eura na račun Hrvatskih cesta. Hrvatske ceste će u 
2023. godini po toj stavci prihodovati 246,12 milijuna eura, a samo iz Međimurske županije u 
državni proračun će se uplatiti oko 6 milijuna eura. U Međimurskoj županiji godinama se 
čeka na ulaganja u kritičnu cestovnu infrastrukturu, posebice na obilaznice Nedelišća, 
Čakovca, Murskog Središća i Preloga. Zadnje ulaganje bilo je u I. fazu sjeverne obilaznice 
Čakovca koja je puštena u promet 13. srpnja 2020. godine. S druge strane, Hrvatske ceste u 
drugim krajevima Hrvatske izvode ili planiraju opsežne radove. Naime, predsjednik Uprave 
Hrvatskih cesta Alen Leverić istaknuo je, kako su 100 milijuna eura koja se ulažu u 
Varaždinsku županiju izvorni prihodi Hrvatskih cesta, pa prema tome izgleda da se novac od 
trošarina prikupljen u Međimurju slijeva u druge krajeve Hrvatske. Slijedom navedenog, 
pitao je župana, je li zadovoljan ulaganjima Hrvatskih cesta u Međimursku županiju. 

Drugo, na pitanje, zašto je zatvorena poslovnica Privredne banke Zagreb u Donjem 
Kraljevcu, zatražio je pisani odgovor od PBZ-a. Ustvrdio je da su zatvaranjem predmetne 
poslovnice stanovnici Donjeg Kraljevca i okolice prisiljeni usluge potražiti u najbližoj 
poslovnici u Prelogu ili u Čakovcu, čime se otežao pristup uslugama banke, a i sami uvjeti 
rada zaposlenicima. Prije određenog vremena PBZ je preuzeo Međimursku banku koja je 
imala 14 poslovnica širom Međimurja, a danas ih ima samo 7. Prema javno objavljenim 
podacima, Privredna banka Zagreb u 2022. godini imala je 1,4 milijarde dobiti, što je 
povećanje za 27% u odnosu na 2021. godinu, pa su nerazumljivi razlozi zatvaranja 
poslovnice. 

Na prvo pitanje, Matija Posavec, župan je odgovorio da nije zadovoljan naročito 
dinamikom, a osobito nije zadovoljan u usporedbi s nekim drugim projektima koji su vezani 
za cestovnu infrastrukturu. Pomaka ima i pozdravlja ulaganja Hrvatskih cesta u sanaciju 
državne ceste D3 koja vodi iz Čakovca preko Štefanca prema graničnom prijelazu, ali jednako 
tako smatra da je zbog svoje aktivnosti i dinamike prometa već prije nekoliko godina trebala 
biti izgrađena obilaznica grada Preloga, obilaznica Murskog Središća, sanirana cesta iz 
Čakovca preko Šenkovca do Murskog Središća, a osobito cesta koja spaja dva središta 
županija, Čakovec i Varaždin. Za spomenutu cestu pred završetkom je otkup zemljišta te se 
na jesen može očekivati raspisivanje natječaja za izvođača radova. Zbog zemljopisne pozicije, 
ali i broja registriranih vozila kojih je 60.000 na 105.000 stanovnika, Međimurju je potrebna 
moderna cestovna infrastruktura te je uputio apel Hrvatskim cestama da je nužno pojačano 
ulaganje u istu, osobito kad se uzme u obzir da kroz Međimurje prolazi preko 120 km 
državnih cesta, a usto, preko graničnih prijelaza prošle je godine prošlo oko 8,5 milijuna 
putnika. 

Ivan Borović, vijećnik osvrnuo se na Županijsko vatrogasno natjecanje u Palovcu gdje 
se okupilo 800-tinjak vatrogaskinja i vatrogasaca. Istaknuo je da su članovi DVD-ova nositelji  
društvenog života u cijeloj županiji, a prema postignutim rezultatima su u samom vrhu 
hrvatskog vatrogastva. Bitni su dio zajednice te velik dio njih upravo volonterski nakon 
nevremena saniraju porušena stabla, kako na javnim prometnicama, tako i na obiteljskim 
kućama i gospodarskim zgradama. Slijedom navedenog, pitao je župana, zašto nije došao  na 
Županijsko vatrogasno natjecanje u Palovec kako bi dao dodatnu važnost i pokazao da cijeni 
doprinos vatrogasaca. 

Matija Posavec, župan je odgovorio kako je podrška vatrogascima i vatrogasnom 
sustavu neupitna te da prisustvuje gotovo svakoj vatrogasnoj manifestaciji. Međutim, s 
obzirom da je, kao i njegov zamjenik, bio spriječen, hrabro i profesionalno boje Međimurske 



županije branio je potpredsjednik Skupštine Međimurske županije, Ivica Baksa te poručio da 
će već u subotu prisustvovati natjecanju vatrogasne mladeži u Žiškovcu. 

Ivan Borović, vijećnik zahvalio se na odgovoru te rekao da zna da župan prisustvuje  
proslavama i skupštinama raznih DVD-ova, pa ga je iznenadilo što on ili njegov zamjenik nisu  
došli.  

Ljubomir Kolarek, vijećnik rekao je da se Međimurje ponosi nazivom Europske regije 
sporta te je pohvalio brojne aktivnosti koje su povezane kako bi se okupili oni najmlađi i kako 
bi se opravdao taj status. Međutim, status sporta u Međimurskoj županiji je na izrazito niskoj 
razini. Točno je da je Ženski rukometni klub Zrinski u prvoj ligi, da u Međimurskoj županiji 
djeluju četiri rukometna kluba te da je Odbojkaški klub Centrometal u prvoj odbojkaškoj ligi 
od svega šest ili sedam odbojkaških klubova u Međimurskoj županiji. Za pohvalu su i svi 
uspjesi koje postižu međimurski sportaši u pojedinačnim sportovima, ali postavlja se pitanje 
gdje je nogomet. Međimuraca nema više nigdje na nacionalnoj razini. Niti kod seniora, niti 
kod mlađih dobnih kategorija. Nažalost, neki igrači u županijskim ligama, gdje se nekada 
igralo za kruh i kobasice, plaćeni su više od profesionalaca u prvoligaškim klubovima, a 
najkvalitetniji klubovi grcaju u dugovima. Pred desetak – petnaestak godina djelovalo je 
Sportsko društvo Međimurje te je Međimurje imalo četiri prvoligaša. Slijedom navedenoga, 
pitao je župana, nije li vrijeme za novu Strategiju sporta u Međimurskoj županiji, kako bi se 
napravile piramide u nogometu, rukometu, odbojci i dr. Predložio je da Međimurska županija 
i Zajednica sportskih udruga i saveza Međimurske županije krenu s novom strategijom 
razvoja sporta jer je ona nužna, te dodao da bi NK Međimurju trebali svi skupa pomoći. 
Ujedno je dao informaciju da se sutra održava prvi radni sastanak u svezi početka radova 
obilaznice grada Preloga vrijedne 17 milijuna eura. Izvođači su spremni, moraju se jedino 
prilagoditi radovima u poljoprivredi, kao što je berba suncokreta i drugih poljoprivrednih 
kultura, te se nada da će uskoro krenuti i sami radovi. 

Matija Posavec, župan odgovorio je da što se tiče samog razvoja sporta u Međimurju 
djeluje Zajednica sportskih udruga i saveza Međimurske županije koja donosi svake godine 
kriterije prema kojima raspisuje javni natječaj te dodjeljuje sredstva prema nositeljima 
kvalitete, određenom rangu natjecanja kluba, sportskoj školi za djecu itd. Za sport je u 
Proračunu Međimurske županije osigurano oko 4 milijuna kuna, što nije mali novac. Točno je 
da je prije 15 godina djelovalo Sportsko društvo kojem su iz proračuna dodjeljivana 
određena sredstva i to za 4 sporta odnosno za 4 kluba, međutim, postavlja se pitanje je li to 
u redu. Međimurska županija je prošle godine bila Europska regija sporta ne samo zbog 
košarke, nogometa, rukometa već i drugih sportova - juda, atletike, gimnastike i sl. Nije 
dobro da se profesionalni sportovi financiraju iz javnog proračuna jer imaju svoja pravila i u 
konačnici ako je klub uspješniji ima zaradu, koja se ne vrati u javni proračun. Ali sportske 
škole da, i Županija financira sportske nogometne škole, sportske rukometne škole, sportske 
košarkaške škole, karate, manifestacije i dr. S obzirom na kvalitetnu infrastrukturu, sportski 
centar u Čakovcu, stadion, ulaganja u sportski park i terene s umjetnom travom u Prelogu, 
Međimurje definitivno zaslužuje jedan pravi prvoligaški nogometni klub. Prema tome, 
vijećniku je poručio, ako inicira neku promjenu odnosno strategiju razvoja sporta, da se 
može na tu temu organizirati sastanak. 

Andreja Marić, vijećnica osvrnula se na Izvješća o radu policije za 2020. i 2021. na 
razini Republike Hrvatske sukladno kojima je smanjena stopa razbojništva u 2020. za 22,2%, 
a u 2021. za 10,2%. No, u Međimurju je došlo do porasta razbojništva (15,4% više u 2021. u 
odnosu na 2020.), razriješenih je 54,5% manje, a naknadno razriješenih 60% manje. Također, 
došlo je i do porasta broja pokušaja ubojstva. Slijedom navedenog, pitala je, što čini PU 



međimurska po pitanju sigurnosti, prevencije, represije i kakva je situacija u 2022. te u prvih 
6 mjeseci 2023. 

Drugo, rekla je da je 26.6. obilježen Međunarodni dan borbe protiv zlouporabe droga. 
Prema informacijama iz ZZJZ-a, broj ovisnika u Međimurju ne raste (trenutno je registriranih 
180 ovisnika, od kojih je 110 u tretmanu), no stanje je ozbiljno, osobito u romskim naseljima 
gdje je droga sveprisutna. Dostupne su različite droge od klasičnih do sintetskih, po relativno 
pristupačnim cijenama i na dostupnim mjestima (smart shopovi i kiosci), a sve veći problem 
je i korištenje nikotinskih vrećica (SNUS). Djeca koja to konzumiraju, (među kojima ima i 
sportaša), kao ni roditelji nisu svjesni opasnosti od tih sredstava. Tu je i problem dostupnosti 
i konzumacije energetskih pića i igara na sreću. Pohvalila je ZZJZ koji provodi preventivne i 
edukacijske aktivnosti u osnovnim i srednjim školama te apelirala na roditelje, medije i sve u 
Županijskoj skupštini da je kroz praznike potrebno uložiti dodatne napore i provesti više 
vremena s mladima, kako bi se djecu i mlade pokušalo odvratiti od raznih oblika ovisnosti. 
Jučer je konstituiran Savjet za zdravlje Međimurske županije, koji će raditi prema 
ekstenzivnom planu i programu, te je pitala župana, ali i apelirala na sve u Županijskoj 
skupštini, hoće li prihvatiti i financijski poduprijeti Plan zdravstvene zaštite 2020.-2030.  

Dijana Novak, vijećnica kazala je da je Ministarstvo znanosti i obrazovanja u sklopu 
Nacionalnog programa oporavka i otpornosti 2021. – 2026. objavilo Poziv za dostavu 
projektnih prijedloga „Izgradnja, rekonstrukcija i opremanje osnovnih škola za potrebe 
jednosmjenskog rada i cjelodnevne škole“. Poznato je da nekoliko osnovnih škola u 
Međimurju još nema uvjete za jednosmjensku nastavu (npr. OŠ Domašinec), a time ni za 
cjelodnevnu školu te je pitala, mogu li osnovne škole računati na pomoć odnosno 
partnerstvo Međimurske županije u procesu javljanja na natječaj. 

Matija Posavec, župan odgovorio je da je nakon godinu i pol dana čekanja konačno 
izašao natječaj za uvođenje jednosmjenske nastave u osnovne škole. Natječajem nažalost 
nisu obuhvaćene srednje škole te nije povećan iznos. Međutim, Županija je spremna te će 
biti prijavljeno 17 projekata dogradnje, izgradnje ili adaptacije osnovnih škola i sportskih 
dvorana diljem Međimurja. Konkretno, 14 projekata osnovnih škola te najmanje 3 sportske 
dvorane. Za neke od njih već su spremni glavni projekti, za neke tek treba vidjeti jesu li idejni 
projekti usklađeni s uvjetima natječaja, poslati ih u Ministarstvo na suglasnost, i tek onda 
pristupiti izradi projektno-tehničke dokumentacije i kandidiranju za sredstva. To je velika 
stvar koja će odrediti cijelu godinu i puno se očekuje od natječaja. Ovo je prijelomni trenutak 
za infrastrukturu, obrazovanje i uvođenje jednosmjenske nastave u sve škole na području 
Međimurske županije te će se na jesen vjerojatno morati raditi još jedan rebalans 
proračuna.   

Ivica Požgaj, vijećnik istaknuo je da mu se u više navrata unazad nekoliko mjeseci 
obratila veća skupina roditelja djece koja polaze vrtiće u Čakovcu i to sa istim problemom  - 
higijenom zubi u vrtićima. Dakle, uspostavilo se da je u svim vrtićima u vrijeme pandemije 
COVID – a 19 u potpunosti bila izostavljena higijena pranja zubi, a sve iz razloga da se ista ne 
bi širila među djecom. Poznato je da se djeca vole igrati i mijenjati svoje igračke i druge 
stvari, pa tako i četkice za zube. Sve je to u redu, ali vodeći se tim razmišljanjem, onda djeca 
nisu smjela jesti ili piti u vrtićima jer isto tako mogu zamijeniti pribor za jelo i sl. Predmetna 
odluka je bila skroz opravdana u vrijeme pandemije, ali prije neka 2 mjeseca i službeno je 
proglašen kraj pandemije. Unatoč tome, u nekim vrtićima konkretno u gradu Čakovcu djeca i 
dalje ne peru zube, a na pitanja, roditelji dobivaju isti odgovor da će o svemu biti na vrijeme 
obaviješteni. Smiješno je ili žalosno, kako u nekim drugim područnim odjelima istog vrtića 
djeca peru zube, a u drugima ne, jer se ne smije zbog korone. Isto tako nije nikako shvatljivo 



kako se baš u tim područnim odjelima održavaju radionice o važnosti higijene zubi, a djeca ih 
ne smiju prati. Naglasio je kako je od iznimne važnosti da djeca već u ranijim životnim 
dobima steknu naviku pranja zubi, a o čemu je Hrvatski zavod za javno zdravstvo 2019. 
godine pokrenuo projekt pod nazivom „Nadzirano četkanje zubi u vrtićima i školama“.  
Shodno navedenom, Zavodu za javno zdravstvo Međimurske županije, uputio je pitanje: 
„Kako je moguće da se nešto takvo dešava u našim odgojno - obrazovnim ustanovama te 
hoće li konačno sva djeca u vrtićima biti ravnopravna i prati zube?“. 
 Drugo, rekao je da unatrag gotovo 30 godina u gradu Čakovcu djeluju „Čakovečke 
mažoretkinje“ te donose medalje sa svih prvenstava na kojima se pojave. Tako su iste u 
mjesecu travnju ove godine sudjelovale na Državnom prvenstvu u mažoret plesu u Cavtatu 
gdje su osvojile ukupno 12 odličja – 4 zlata, 3 srebra te 5 bronca. Ovim postignućima „zlatne“ 
djevojke plasirale su se na Svjetsko prvenstvo koje će se održati sredinom kolovoza u 
Liverpoolu te na Europsko prvenstvo koje će se održati u listopadu ove godine u Bugarskoj. 
Kako su istima za predmetna natjecanja potrebna velika financijska sredstva, a sredstva koja 
se uplaćuju za članarine te doprinosi grada Čakovca ne pokrivaju troškove, zanimalo ga je, 
hoće li se Međimurska županija uključiti i dati kakav doprinos mažoretkinjama, s obzirom da 
na predmetnim prvenstvima neće predstavljati samo Grad Čakovec, već i Međimursku 
županiju te državu.  

Na prvo pitanje, Nives Kolarić – Strah, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, 
kulturu i sport odgovorila je da su dječji vrtići i utvrđivanje uvjeta rada u vrtićima  u 
nadležnosti samog osnivača odnosno Grada Čakovca. Poručila je da će razgovarati s 
nadležnim upravnim odjelom u Gradu Čakovcu da utvrde, ako postoje, nepravilnosti glede 
predmetnog pitanja. 

Na drugo pitanje vezano uz mažoretkinje, odgovorila je da je na prijedlog Kulturnog 
vijeća župan donio odluku za financiranje udruga u području kulture, pa tako i za Čakovečke 
mažoretkinje. Također, Povjerenstvu Međimurske županije upućen je zahtjev za pomoć 
odlaska u Liverpool te je donesena odluka kojom se i Međimurska županija uključila u 
sufinanciranje istog.  

Ivica Požgaj, vijećnik izrazio je zadovoljstvo što je Županija financijski pomogla 
Čakovečkim mažoretkinjama, a u svezi prvog pitanja je pojasnio da traži pisani odgovor od 
Zavoda za javno zdravstvo Međimurske županije, s obzirom da je predmetno pitanje u 
njihovoj ingerenciji. 

Bojana Petrić, vijećnica rekla je da vjeruje da svi u Međimurju shvaćaju koliko je za 
razvoj jedne regije važno obrazovanje te je kao načelnica Općine Donji Vidovec pokrenula niz 
potpora za učenike i studente, ali i za roditelje vrtićke djece koje je Općina oslobodila 
plaćanja vrtića za mjesec svibanj. Također, Općina nagrađuje i učenike koji su ostvarili 
iznimne uspjehe u školovanju, sportskim i drugim natjecanjima. Kao mladoj osobi drago joj je 
da Županija daje potpore studentima (koji zahvaljuju što su te potpore i pred koji tjedan 
isplaćene), a s obzirom da je školska godina završila, pitala je, hoće li na početku nove 
školske godine Međimurska županija nastaviti s potporom učenicima srednjih škola za 
nabavku radnih materijala. 

Matija Posavec, župan pohvalio je sve inicijative vijećnice kao načelnice Općine kao i 
svakog načelnika i gradonačelnika koji ulaže u obrazovanje. Prije dva do tri tjedna Županija je 
isplatila jednokratnu potporu studentima, a pred početak sljedeće školske godine uložit će 
sredstva za radne materijale srednjoškolcima, kojih u Međimurju ima više od 3.000. 

Dejan Drabić, vijećnik rekao je da Ministarstvo znanosti i obrazovanja od jeseni uvodi 
eksperimentalni program cjelodnevne škole. S obzirom na žustru javnu raspravu i niz 



problema, prijava za zainteresirane škole produljena je do 5. svibnja. Osim loše pripreme, 
jedan od istaknutih problema je i smanjenje informatike na 1 školski sat tjedno. Obzirom da 
je oko 97% učenika međimurskih škola uključeno u informatiku, kada 2027. godine 
cjelodnevna nastava bude uvedena u sve osnovne škole, nastat će problem viškova 
informatičara u školama, što isti ne zaslužuju biti. Ovo smanjenje informatike je utoliko 
nelogično obzirom na razvoj novih tehnologija, kao i zbog potrebe gospodarstva i njegove 
konkurentnosti. Kako Međimurska županija ulaže znatna sredstva i energiju u unapređenje 
obrazovanja, zanimalo ga je, koliki je uopće interes osnovnih škola u Međimurju za taj 
program odnosno koliko se međimurskih škola prijavilo u eksperimentalni program 
cjelodnevne nastave.  

Nives Kolarić – Strah, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu i sport 
odgovorila je da Međimurska županija kao osnivač 25 osnovnih škola podržava cjelodnevnu 
nastavu, no ustanove su svaka pojedinačno odlučivale hoće li se uključiti u istu. U 
Međimurskoj županiji na eksperimentalni program na Javni poziv prijavila se samo OŠ 
Podturen koja je i 22. svibnja Odlukom Ministarstva znanosti i obrazovanja odabrana za 
provođenje eksperimentalnog programa. U brojnim osnovnoškolskim ustanovama u 
Hrvatskoj, pa tako i u našoj županiji, postojala je određena zabrinutost za provođenje tog 
eksperimentalnog programa zbog mnogih nepoznanica. Međimurska županija će imati u 
fokusu obrazovanje i ulaganje u jednosmjensku nastavu, kako bi se stvorili preduvjeti za 
cjelodnevnu nastavu, koja će nakon četiri godine od uvođenja eksperimentalnog programa 
vrlo vjerojatno biti obavezna u čitavoj Hrvatskoj. Kao što je i župan spomenuo, Županija je 
krenula prije godinu i pol sa pripremom glavnih projekata ili idejnih rješenja za dogradnju i 
izgradnju škola kao i dvorana te se čekalo raspisivanje javnog poziva. Radi se vrlo aktivno  da 
se što prije zatraži suglasnost Ministarstva kako bi se mogle podnijeti prijave na javni poziv. 

Po završetku aktualnog sata, Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine, predložio je 
sukladno članku 100. Poslovnika Skupštine Međimurske županije da se dnevni red dopuni sa 
točkom: Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za sklapanje aneksa ugovora o izvođenju 
radova na rekonstrukciji zgrade Zavoda za javno zdravstvo Međimurske županije, na način da 
to bude točka 15, čime se ostale točke pomjeraju za jedno mjesto.  Prijedlog odluke vijećnici 
su primili na adresu elektroničke pošte. 

 
Potom je otvorio raspravu. 
 
Bez rasprave, jednoglasno (30 „za“) uz 30 nazočnih vijećnika Skupština je prihvatila 

dopunu dnevnog reda.  

Potom je, bez rasprave, Skupština  jednoglasno (30 „za“), uz 30 nazočnih vijećnika 
utvrdila sljedeći dnevni red: 
 

1. GODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2022. 
GODINU 

2. PRIJEDLOG I. IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2023. 
GODINU 

3. PRIJEDLOG PLANA  MREŽE  DJEČJIH VRTIĆA NA PODRUČJU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
4. A) GODIŠNJE IZVJEŠĆE O POSLOVANJU DRUŠTVA PIŠKORNICA D.O.O.  ZA 2022. 

GODINU 
B) INFORMACIJA O STATUSU PROJEKTA RCGO  PIŠKORNICA 



C) GODIŠNJE IZVJEŠĆE O POSLOVANJU DRUŠTVA PIŠKORNICA – SANACIJSKO 
ODLAGALIŠTE D.O.O. ZA 2022. GODINU 

5. PRIJEDLOG ODLUKE O DONOŠENJU AKCIJSKOG PLANA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 
RANU INTERVENCIJU U DJETINJSTVU ZA RAZDOBLJE OD 2023. DO 2027. GODINE 

6. PRIJEDLOG ODLUKE  O DAVANJU NEKRETNINA (22B, 22C I 22N) NA KORIŠTENJE  
TEHNOLOŠKO-INOVACIJSKOM CENTRU MEĐIMURJE D.O.O. 

7. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O NAKNADAMA PREDSJEDNIKU, 
POTPREDSJEDNICIMA, VIJEĆNICIMA I ČLANOVIMA RADNIH TIJELA SKUPŠTINE 
MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

8. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O ODREĐIVANJU NAKNADE TROŠKOVA I 
NAGRADI ZA RAD ČLANOVIMA VIJEĆA I PREDSTAVNICIMA NACIONALNIH MANJINA 
MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

9. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SKLAPANJE SPORAZUMA O 
SURADNJI I PRIJATELJSTVU IZMEĐU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE I SAVEZNE DRŽAVE 
ŠTAJERSKE 

10. PRIJEDLOG ODLUKE O ODREĐIVANJE PRAVNIH OSOBA OD INTERESA ZA SUSTAV 
CIVILNE ZAŠTITE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE  

11. PRIJEDLOG ODLUKE O UVJETIMA I NAČINU PROVEDBE JAVNOG ARHITEKTONSKO-
URBANISTIČKOG NATJEČAJA ZA IZRADU IDEJNOG RJEŠENJA ZA ITEO CENTAR 
ZNANOSTI U ČAKOVCU 

12. GODIŠNJE IZVJEŠĆE O RADU I POSLOVANJU ŽUPANIJSKE BOLNICE ČAKOVEC ZA 2022. 
GODINU 

13. GODIŠNJE IZVJEŠĆE O RADU ZAVODA ZA HITNU MEDICINU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE U 
2022. GODINI 

14. A) IZVJEŠĆE O RADU DOMA ZDRAVLJA ČAKOVEC ZA 2022. GODINU 
B) PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI NA TOČKU 6. ODLUKE UPRAVNOG 
VIJEĆA DOMA ZDRAVLJA ČAKOVEC O RASPODJELI REZULTATA 

15. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SKLAPANJE ANEKSA UGOVORA O 
IZVOĐENJU RADOVA NA REKONSTRUKCIJI ZGRADE ZAVODA ZA JAVNO ZDRAVSTVO 
MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

16. A) GODIŠNJE IZVJEŠĆE O RADU USTANOVE MUZEJ MEĐIMURJA ČAKOVEC ZA 2022. 
GODINU 
B) PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI NA ODLUKU UPRAVNOG VIJEĆA 
MUZEJA MEĐIMURJA ČAKOVEC O RASPODJELI REZULTATA ZA 2022. GODINU 
C) PRIJEDLOG PROGRAMA RADA MUZEJA MEĐIMURJA ČAKOVEC ZA 2023. GODINU 

17. PRIJEDLOG PROGRAMA RADA UDRUGA I ZAJEDNICE TEHNIČKE KULTURE 
MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2023. GODINU 

18. IZVJEŠĆE O RADU USTANOVE  CENTAR DR. RUDOLFA STEINERA ZA 2022. GODINU 
19. IZVJEŠĆE O RADU DRUŠTVA TEHNOLOŠKO-INOVACIJSKI CENTAR MEĐIMURJE D.O.O. 

ZA 2022. GODINU 
20. IZVJEŠĆE O POSLOVANJU REGIONALNOG CENTRA ZA INVESTICIJE - MEĐIMURJE 

D.O.O. U 2022. GODINI 
21. PRIJEDLOG ODLUKE O MRTVOZORENJU NA PODRUČJU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
22. PRIJEDLOG ODLUKE O IMENOVANJU POVJERENSTVA ZA NADZOR NAD RADOM 

MRTVOZORNIKA NA PODRUČJU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE  
23. IZVJEŠĆE O RADU SAVJETA MLADIH MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2022. GODINU 



Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine istaknuo je da je Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise raspravio  o svim točkama dnevnog reda te nije imao primjedbi. 

Potom se prešlo raditi po točkama dnevnog reda. 

TOČKA 1. 
GODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2022. GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna 

Međimurske županije za 2022. godinu. Godišnji izvještaj je utvrdio župan i predložio ga je 
Skupštini na raspravu i usvajanje.  

Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Godišnjem izvještaju. 
 
Bez rasprave, Skupština  je jednoglasno (31 „za“), uz 31 nazočnih vijećnika usvojila 

GODIŠNJI IZVJEŠTAJ 
o izvršenju Proračuna Međimurske županije za 2022. godinu 

 
TOČKA 2. 

PRIJEDLOG I. IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2023. GODINU 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog I. izmjena i dopuna Proračuna 
Međimurske županije za 2023. godinu. Prijedlog I. izmjena i dopuna Proračuna je utvrdio 
župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje.  

 
Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu I. izmjena i 

dopuna Proračuna. 
 

Vijećnik Željko Pavlic, podnio je 2 amandmana na Prijedlog I. izmjena i dopuna 
Proračuna Međimurske županije za 2023. godinu. Amandmane su vijećnici primili na adresu 
elektroničke pošte. 

Vijećnik Željko Pavlic pojasnio je amandmane. 

Prvim amandmanom predlaže se iza stavke A101330 Projekt e–škole dodati novu stavku:  

PROGRAM 1013 Školstvo,  
A101333 Izgradnja dvorane OŠ Sveta Marija, 
 0980 Usluge obrazovanja koje nisu drugdje svrstane 
4       Rashodi za nabavu nefinancijske imovine                300.000,00  EUR  (prije 200.000,00) 
45     Rashodi za dodatna ulaganja na nefinancijskoj  
          imovini                                                                           300.000,00  EUR  (prije 200.000,00)                                       
 11 Opći prihodi i primici                                                       300.000,00 EUR    (prije 200.000,00) 
 
Smanjenje stavke: 

 
K100208 Poslovni park Međimurje  
Rashod za nabavu nefinancijske imovine                           330.000,00  EUR   (prije 430.000,00) 

 



Drugim amandmanom predlaže se: 

Povećanje stavke:  
 
RAZDJEL 400 Upravni odjel za gospodarstvo, poljoprivredu i turizam 
PROGRAM 1008 Aktivnosti gospodarstva 
A1000803  Obrtnička komora Međimurske županije 
Naknade za stipendije za deficitarna zanimanja           63.278,82 EUR 
(povećanje od 43.363,82 u odnosu na prijašnjih 19.915,00)  
 
Smanjenje stavke: 
 
RAZDJEL 901 Upravni odjel za međunarodnu suradnju, upravljanje projektima i investicije 
PROGRAM 1008 Aktivnosti gospodarstva 
A1000804  Tekuće i kapitalne pomoći gradovima i općinama      603.660,18 EUR 
(smanjenje od 43.363,82 u odnosu na prijašnjih 647.024,00) 
 

Potom je, Matija Posavec, župan podnio uvodno obrazloženje u svezi Prijedloga I. 
izmjena i dopuna Proračuna Međimurske županije za 2023. godinu te se očitovao o 
podnijetim amandman. Prvi amandman vijećnika nije prihvatio, dok je drugi amandman 
prihvatio. 

 
Zatim je Željko Pavlic, vijećnik povukao prvi amandman. 
 
Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine konstatirao je da je prihvaćeni amandman 

sastavni dio Prijedloga I. izmjena i dopuna Proračuna Međimurske županije za 2023. godinu 
te je dao na glasanje Prijedlog I. izmjena i dopuna Proračuna. 

 
Skupština  je jednoglasno (31 „za“), uz 31 nazočnih vijećnika usvojila 

I. IZMJENE I DOPUNE 
Proračuna Međimurske županije za 2023. godinu 

 
TOČKA 3. 

PRIJEDLOG PLANA  MREŽE  DJEČJIH VRTIĆA NA PODRUČJU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog plana mreže  dječjih vrtića na 
području Međimurske županije. Prijedlog plana je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na 
raspravu i usvajanje.  

Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu plana. 
 

Bez rasprave, Skupština  je jednoglasno (30 „za“), uz 30 nazočnih vijećnika usvojila 
PLAN 

mreže  dječjih vrtića na području Međimurske županije 
 

TOČKA 4. 
A) GODIŠNJE IZVJEŠĆE O POSLOVANJU DRUŠTVA PIŠKORNICA D.O.O.  ZA 2022. GODINU 

B) INFORMACIJA O STATUSU PROJEKTA RCGO  PIŠKORNICA 



C) GODIŠNJE IZVJEŠĆE O POSLOVANJU DRUŠTVA PIŠKORNICA – SANACIJSKO ODLAGALIŠTE 
D.O.O. ZA 2022. GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Godišnje izvješće o poslovanju društva 

Piškornica d.o.o. za 2022. godinu, Informaciju o statusu projekta RCGO Piškornica te 
Godišnje izvješće o poslovanju društva Piškornica – sanacijsko odlagalište za 2022. godinu. 
Predmetne materijale je utvrdio župan i predložio ih je Skupštini na raspravu i usvajanje.  

Odbor za prostorno uređenje i zaštitu okoliša i Odbor za financije i proračun bez 
primjedbi su raspravili o predmetnim materijalima.  

 
Uvodno obrazloženje podnio je Mladen Ružman, direktor Piškornice d.o.o.. 
 
Bez rasprave, Skupština  je jednoglasno (28 „za“), uz 28 nazočnih vijećnika usvojila 

Godišnje izvješće te je donijet   
ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o poslovanju društva Piškornica d.o.o. za 2022. godinu 
  

Informaciju o statusu projekta RCGO Piškornica vijećnici su primili na znanje te je 
donijet 

ZAKLJUČAK 
o primanju na znanje Informacije o statusu projekta RCGO Piškornica 

Bez rasprave, Skupština  je jednoglasno (30 „za“), uz 30 nazočnih vijećnika usvojila 
Godišnje izvješće te je donijet   

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o poslovanju društva Piškornica – sanacijsko odlagalište 

d.o.o. za 2022. godinu 
 

Sjednicu je nastavio voditi Ivica Baksa, potpredsjednik Skupštine. 

TOČKA 5. 
PRIJEDLOG ODLUKE O DONOŠENJU AKCIJSKOG PLANA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA RANU 

INTERVENCIJU U DJETINJSTVU ZA RAZDOBLJE OD 2023. DO 2027. GODINE 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o donošenju Akcijskog plana 
Međimurske županije za ranu intervenciju u djetinjstvu za razdoblje od 2023. do 2027. 
godine. Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje.  

Odbor za socijalnu skrb bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke. 
 

 U raspravi su sudjelovali Andreja Marić, vijećnica i Matija Posavec, župan. 
 

Nakon  rasprave, Skupština  je jednoglasno (30 „za“), uz 30 nazočnih vijećnika usvojila 
ODLUKU 

o donošenju Akcijskog plana Međimurske županije za ranu intervenciju u djetinjstvu za 
razdoblje od 2023. do 2027. godine 

 
 



TOČKA 6. 
PRIJEDLOG ODLUKE  O DAVANJU NEKRETNINA (22B, 22C I 22N) NA KORIŠTENJE  

TEHNOLOŠKO-INOVACIJSKOM CENTRU MEĐIMURJE D.O.O. 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o davanju nekretnina (22B, 
22C I 22N) na korištenje  Tehnološko-inovacijskom centru Međimurje d.o.o. Prijedlog odluke 
je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje.  

 
Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke. 
 
Bez  rasprave, Skupština  je jednoglasno (30 „za“), uz 30 nazočnih vijećnika usvojila 

ODLUKU 
o davanju nekretnina (22B, 22C I 22N) na korištenje  Tehnološko-inovacijskom centru 

Međimurje d.o.o. 
 

TOČKA 7. 
PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O NAKNADAMA PREDSJEDNIKU, 

POTPREDSJEDNICIMA, VIJEĆNICIMA I ČLANOVIMA RADNIH TIJELA SKUPŠTINE 
MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o 

naknadama predsjedniku, potpredsjednicima, vijećnicima i članovima radnih tijela Skupštine 
Međimurske županije. Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na 
raspravu i usvajanje.  

Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke. 
 
Bez  rasprave, Skupština  je jednoglasno (30 „za“), uz 30 nazočnih vijećnika usvojila 

ODLUKU 
o izmjeni Odluke o naknadama predsjedniku, potpredsjednicima, vijećnicima i članovima 

radnih tijela Skupštine Međimurske županije 
 

TOČKA 8. 
PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O ODREĐIVANJU NAKNADE TROŠKOVA I 
NAGRADI ZA RAD ČLANOVIMA VIJEĆA I PREDSTAVNICIMA NACIONALNIH MANJINA 

MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o 
određivanju naknade troškova i nagradi za rad članovima vijeća i predstavnicima nacionalnih 
manjina Međimurske županije. Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini 
na raspravu i usvajanje. 

Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke. 
 
Bez  rasprave, Skupština  je jednoglasno (30 „za“), uz 30 nazočnih vijećnika usvojila 

ODLUKU 
o izmjenama Odluke o određivanju naknade troškova i nagradi za rad članovima vijeća i 

predstavnicima nacionalnih manjina Međimurske županije 



 
TOČKA 9. 

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SKLAPANJE SPORAZUMA O SURADNJI I 
PRIJATELJSTVU IZMEĐU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE I SAVEZNE DRŽAVE ŠTAJERSKE 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za 

sklapanje Sporazuma o suradnji i prijateljstvu između Međimurske županije i Savezne države 
Štajerske. Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i 
usvajanje.  

Odbor za međužupanijsku suradnju bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke. 
 
Uvodno obrazloženje podnijela je dr.sc. Anita Perešin, pročelnica Upravnog odjela za 

međunarodnu suradnju, upravljanje projektima i investicije. 
 
Bez  rasprave, Skupština  je jednoglasno (30 „za“), uz 30 nazočnih vijećnika usvojila 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti za sklapanje Sporazuma o suradnji i prijateljstvu između Međimurske 

županije i Savezne države Štajerske 
 

TOČKA 10. 
PRIJEDLOG ODLUKE O ODREĐIVANJU PRAVNIH OSOBA OD INTERESA ZA SUSTAV CIVILNE 

ZAŠTITE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o određivanju pravnih osoba 
od interesa za sustav civilne zaštite Međimurske županije. Prijedlog odluke je utvrdio župan i 
predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje.  

Bez  rasprave, Skupština je jednoglasno (30 „za“), uz 30 nazočnih vijećnika usvojila 
ODLUKU 

o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite Međimurske županije 
 

TOČKA 11. 
PRIJEDLOG ODLUKE O UVJETIMA I NAČINU PROVEDBE JAVNOG ARHITEKTONSKO-

URBANISTIČKOG NATJEČAJA ZA IZRADU IDEJNOG RJEŠENJA ZA ITEO CENTAR ZNANOSTI U 
ČAKOVCU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o uvjetima i načinu provedbe 

Javnog arhitektonsko-urbanističkog natječaja za izradu idejnog rješenja za ITEO centar 
znanosti u Čakovcu. Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i 
usvajanje.  

 
Bez  rasprave, Skupština  je jednoglasno (29 „za“), uz 29 nazočnih vijećnika usvojila 

ODLUKU 
o uvjetima i načinu provedbe Javnog arhitektonsko-urbanističkog natječaja za izradu idejnog 

rješenja za ITEO centar znanosti u Čakovcu 
 
Sjednicu je nastavio voditi Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine. 



TOČKA 12. 
GODIŠNJE IZVJEŠĆE O RADU I POSLOVANJU ŽUPANIJSKE BOLNICE ČAKOVEC ZA 2022. 

GODINU 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Godišnje izvješće o radu i poslovanju 
Županijske bolnice Čakovec za 2022. godinu. Godišnje izvješće je utvrdio župan i predložio ga 
je Skupštini na raspravu i usvajanje.  

 
Odbor za zdravstvo i Odbor za financije i proračun bez primjedbi su raspravili o 

Godišnjem izvješću.  
 
U raspravi su sudjelovali Andreja Marić, vijećnica, Ivica Baksa, vijećnik i Igor Šegović, 

ravnatelj Županijske bolnice Čakovec. 

Nakon  rasprave, Skupština  je jednoglasno (30 „za“), uz 30 nazočnih vijećnika usvojila 
Godišnje izvješće te je donijet 

ZAKLJUČAK  
o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o radu i poslovanju Županijske bolnice Čakovec za 2022. 

godinu 
 

TOČKA 13. 
GODIŠNJE IZVJEŠĆE O RADU ZAVODA ZA HITNU MEDICINU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE U 

2022. GODINI 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Godišnje izvješće o radu Zavoda za hitnu 
medicinu Međimurske županije u 2022. godini. Godišnje izvješće je utvrdio župan i predložio 
ga je Skupštini na raspravu i usvajanje.  

Odbor za zdravstvo i Odbor za financije i proračun bez primjedbi su raspravili o 
Godišnjem izvješću.  

 
U raspravi su sudjelovale Andreja Marić, vijećnica i Vladimira Križaj – Grabant, 

ravnateljica Zavoda za hitnu medicinu Međimurske županije. 

Nakon rasprave, Skupština  je jednoglasno (30 „za“), uz 30 nazočnih vijećnika usvojila 
Godišnje izvješće te je donijet 

ZAKLJUČAK  
o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o radu Zavoda za hitnu medicinu Međimurske županije u 

2022. godini 
 

TOČKA 14. 
A) IZVJEŠĆE O RADU DOMA ZDRAVLJA ČAKOVEC ZA 2022. GODINU 

B) PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI NA TOČKU 6. ODLUKE UPRAVNOG 
VIJEĆA DOMA ZDRAVLJA ČAKOVEC O RASPODJELI REZULTATA 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o radu Doma zdravlja Čakovec za 

2022. godinu i Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na točku 6. Odluke Upravnog vijeća 
Doma zdravlja Čakovec o raspodjeli rezultata. Predmetne materijale je utvrdio župan i 
predložio ih je Skupštini na raspravu i usvajanje.  



Odbor za zdravstvo i Odbor za financije i proračun bez primjedbi su raspravili o 
Izvješću i Prijedlogu odluke.  
  
 U raspravi su sudjelovale Andreja Marić, vijećnica i Vlatka Pleh, ravnateljica Doma 
zdravlja Čakovec. 

Nakon  rasprave, Skupština  je jednoglasno (28 „za“), uz 28 nazočnih vijećnika usvojila 
Izvješće te je donijet 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Doma zdravlja Čakovec za 2022. godinu 

 
Potom je, Skupština  jednoglasno (28 „za“), uz 28 nazočnih vijećnika usvojila 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti na točku 6. Odluke Upravnog vijeća Doma zdravlja Čakovec o 

raspodjeli rezultata 
 

TOČKA 15. 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SKLAPANJE ANEKSA UGOVORA O 
IZVOĐENJU RADOVA NA REKONSTRUKCIJI ZGRADE ZAVODA ZA JAVNO ZDRAVSTVO 

MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
 

Na adresu elektroničke pošte vijećnici su primili Prijedlog odluke o davanju 
suglasnosti za sklapanje aneksa ugovora o izvođenju radova na rekonstrukciji zgrade Zavoda 
za javno zdravstvo Međimurske županije. Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je 
Skupštini na raspravu i usvajanje.  

Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke.  
 
Bez rasprave, Skupština  je jednoglasno (28 „za“), uz 28 nazočnih vijećnika usvojila 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti za sklapanje aneksa ugovora o izvođenju radova na rekonstrukciji 

zgrade Zavoda za javno zdravstvo Međimurske županije 
 

TOČKA 16. 
A) GODIŠNJE IZVJEŠĆE O RADU USTANOVE MUZEJ MEĐIMURJA ČAKOVEC ZA 2022. 

GODINU 
B) PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI NA ODLUKU UPRAVNOG VIJEĆA MUZEJA 

MEĐIMURJA ČAKOVEC O RASPODJELI REZULTATA ZA 2022. GODINU 
C) PRIJEDLOG PROGRAMA RADA MUZEJA MEĐIMURJA ČAKOVEC ZA 2023. GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Godišnje izvješće o radu ustanove Muzej 

Međimurja Čakovec za 2022. godinu, Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na odluku 
Upravnog vijeća Muzeja Međimurja Čakovec o raspodjeli rezultata za 2022. godinu i 
Prijedlog programa rada Muzeja Međimurja Čakovec za 2023. godinu. Predmetne materijale 
je utvrdio župan i predložio ih je Skupštini na raspravu i usvajanje.  

Odbor za prosvjetu, kulturu i sport i Odbor za financije i proračun bez primjedbi su 
raspravili o predmetnim materijalima.  



 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (28 „za“), uz 28 nazočnih vijećnika usvojila 

Godišnje izvješće te je donijet 
ZAKLJUČAK  

o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o radu ustanove Muzej Međimurja Čakovec za 2022. godinu 
 

Bez rasprave, Skupština  je jednoglasno (28 „za“), uz 28 nazočnih vijećnika usvojila 
ODLUKU 

o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Muzeja Međimurja Čakovec o raspodjeli 
rezultata za 2022. godinu 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (28 „za“), uz 28 nazočnih vijećnika usvojila 
Program rada te je donijet  

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Programa rada Muzeja Međimurja Čakovec za 2023. godinu 

 
TOČKA 17. 

PRIJEDLOG PROGRAMA RADA UDRUGA I ZAJEDNICE TEHNIČKE KULTURE MEĐIMURSKE 
ŽUPANIJE ZA 2023. GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog programa rada Udruga i zajednice 

tehničke kulture Međimurske županije za 2023. godinu. Prijedlog programa je utvrdio župan 
i predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje.  

Odbor za prosvjetu, kulturu i sport i Odbor za financije i proračun bez primjedbi su 
raspravili o Prijedlogu programa.  

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (27 „za“), uz 27 nazočnih vijećnika usvojila 

Program rada te je donijet 
ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Programa rada Udruga i zajednice tehničke kulture Međimurske županije za 
2023. godinu 

TOČKA 18. 
IZVJEŠĆE O RADU USTANOVE  CENTAR DR. RUDOLFA STEINERA ZA 2022. GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili  Izvješće o radu Ustanove  Centar dr. Rudolfa 

Steinera za 2022. godinu. Izvješće je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i 
usvajanje.  

Odbor za poljoprivredu i turizam i Odbor za financije i proračun bez primjedbi su 
raspravili o Izvješću.  

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (27 „za“), uz 27 nazočnih vijećnika usvojila 

Izvješće te je donijet 
ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu Ustanove Centar dr. Rudolfa Steinera za 2022. godinu 
 

 



TOČKA 19. 
IZVJEŠĆE O RADU DRUŠTVA TEHNOLOŠKO-INOVACIJSKI CENTAR MEĐIMURJE D.O.O. ZA 

2022. GODINU 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o radu društva Tehnološko-inovacijski 
centar Međimurje d.o.o. za 2022. godinu. Izvješće je utvrdio župan i predlaže ga Skupštini na 
raspravu i usvajanje.  

Odbor za gospodarski razvoj i Odbor za financije i proračun bez primjedbi su raspravili 
o Izvješću.  

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (27 „za“), uz 27 nazočnih vijećnika usvojila 

Izvješće te je donijet 
ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu društva Tehnološko-inovacijski centar Međimurje d.o.o. za 
2022. godinu 

 
TOČKA 20. 

IZVJEŠĆE O POSLOVANJU REGIONALNOG CENTRA ZA INVESTICIJE - MEĐIMURJE 
D.O.O. U 2022. GODINI 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o poslovanju Regionalnog centra za 

investicije - Međimurje d.o.o. u 2022. godini. Izvješće je utvrdio župan i predložio ga je 
Skupštini na raspravu i usvajanje.  

 

Odbor za gospodarski razvoj i Odbor za financije i proračun bez primjedbi su raspravili 
o Izvješću.  

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (27 „za“), uz 27 nazočnih vijećnika usvojila 

Izvješće te je donijet 
ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o poslovanju Regionalnog centra za investicije - Međimurje d.o.o. u 
2022. godini 

 
TOČKA 21. 

PRIJEDLOG ODLUKE O MRTVOZORENJU NA PODRUČJU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o mrtvozorenju na području 
Međimurske županije. Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na 
raspravu i usvajanje.  

Odbor za zdravstvo bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (26 „za“), uz 26 nazočnih vijećnika usvojila  
ODLUKU 

o mrtvozorenju na području Međimurske županije 
 



TOČKA 22. 
PRIJEDLOG ODLUKE O IMENOVANJU POVJERENSTVA ZA NADZOR NAD RADOM 

MRTVOZORNIKA NA PODRUČJU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o imenovanju Povjerenstva za 

nadzor nad radom mrtvozornika na području Međimurske županije. Prijedlog odluke je 
utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje.  

Odbor za zdravstvo bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke. 
 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (27 „za“), uz 27 nazočnih vijećnika usvojila  

ODLUKU 
o imenovanju Povjerenstva za nadzor nad radom mrtvozornika na području Međimurske 

županije 
 

TOČKA 23. 
IZVJEŠĆE O RADU SAVJETA MLADIH MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2022. GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o radu Savjeta mladih Međimurske 

županije za 2022. godinu. Izvješće je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i 
usvajanje.  

Odbor za mladež bez primjedbi je raspravio o Izvješću. 
 
U raspravi je sudjelovala Andreja Marić, vijećnica. 
 
Nakon rasprave, Skupština je jednoglasno (28 „za“), uz 28 nazočnih vijećnika usvojila 

Izvješće te je donijet  
ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu Savjeta mladih Međimurske županije za 2022. godinu 
 

 
Ovime je dnevni red iscrpljen te je predsjednik Skupštine zaključio sjednicu u 11:05 

sati. 
 

 
   PROČELNICA                                                                                                             PREDSJEDNIK 
Tamara Blagus, mag.iur.                                                                                         Dragutin Glavina    
 
KLASA:024-02/23-01/3                                                    
URBROJ: 2109-02-23-03 
Čakovec, 13. srpnja 2023. 
 
NAPOMENA: 

- sukladno članku 126. Poslovnika Skupštine Međimurske županije sačinjen je audio zapis sa 13. sjednice Skupštine 

Međimurske županije i čuva se u Upravnom odjelu za Skupštinu, opću upravu i pravne poslove 


